
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2021-06-02 

 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Digitalt möte via Teams 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Inge Arvidsson, Claes Hassellund, Charlotta Nilsson 

Skarin, Niclas Andersson, Christer Martinsson, Susann Evertsson och 
Jeanette Sigenstam  

  
  
 

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet.  
 
2. Genomgång av föregående protokoll. 
 

3. Avstämning kommittéerna: 
• Barn- och ungdomskommitté: 

Träningen flyter på bra. Är dock för få ledare vilket gör att nya deltagare inte kan tas in 
förrens till hösten. Yta för träning för de yngre barnen efterfrågas (i anslutning till 
framtida Pump-track bana?). 
Klubben bekostar fika till avslutningen inför sommaren. 

• Stugkommitté:  
Renoveringsarbetet i stugan fortgår. Bastupanel och lavar beställda från Mjöbäcksvillan. 
Kakel/klinkersarbete kommer att utföras i september.  
Behov finns framöver av utvändigt underhåll med målning mm. Söka bidrag för detta 
mm. till nästa år. Inge och Niclas tar fram prisuppgifter. Underlaget behöver vara Claes 
tillhanda senast sista juli. 

• Cykelkommitté:  
Träningarna är i gång. Planeras för KM en torsdag i september där äldre ungdomar som 
vill kan vara med. 
Tobias kan tänka sig att arrangera HemmaVasan-cykel med samma upplägg som förra 
året som kan vara lämpligt som en klubbaktivitet, prel. 14/8. 

• Skid- och löpningskommitté:  
Träningen fungerar bra. Datum för KM ej beslutat ännu men en torsdag i höst planeras. 

• Ban- och spårkommitté: Spåren ser fina ut. Behövs gräsklippning under sommaren vilket 
P.Jönsson troligen kan ansvara för. Märkningen av spåren ej klara ännu, Niclas påminner 
Peter.  
Inköp av ny skoter för att bla möjliggöra bättre spårdragning? Niclas har kollat med 
Yamaha och fått prisuppgift på en bra arbetsskoter som skulle passa, pris 82,500:-. Niclas 
skall ordna med offert som kan användas vid ansökan om bidrag från Sparbanksstiftelsen 
(ansökan sker i septemner-oktober). 
Niclas undersöker med P.Wing om han skulle ha möjlighet att utföra markarbete på 
kommmande Pump-trackbana. I så fall börja med att bereda marken med en plan grusyta 
som då kan nyttjas av barn/ungdomsträningen. Det finns endel befintliga grusmassor att 
tillgå. Offert gällande markarbetet behövs för att kunna göra ansökan för 
anläggningsbidrag från SISU. Charlotta sköter ansökan och Niclas ordnar med offert. 

• Kassör:  
Fortsatt god ekonomi. Tommy och Niclas har ordnat med sponsorintäckter för 120.000:-
  

• Klädansvarig/shop: 
Nya kläderna har kommit och ser fina ut. Klädkommittén kommr framöver ta fram nya 
kläder för skidor och löpning. 
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4. Öresjön runt: Diskussion kring alternativ inför nästa år. Nytt upplägg med annan dragning på 
grusväg/mindre vägar? Tommy kollar med Länsstyrelsen om samma regler gäller för nästa år samt 
pratar även med någon repr. från Viaredssjön-runt om deras erfarenheter. Fortsatt diskussion på 
kommande möten. 
Spontancykling Öresjön runt fungerade bra. Dragning på lotteriet genomfört där Claes Hassellund är 
vinnare av en grill. 
 

5. SM-Sport: IK Trasten har fått erbjudande om 15% rabatt på sortimentet mot att annons och länk till 
medlemserbjudande läggs på hemsidan. Styrelsen anser att alla klubbens sponsorer i så fall bör ha en 
plats på hemsidan. Finns möjlighet till detta? Tommy har mailat frågan till Martin Lövgren. 

 
6. Medlemslotteriet: Denna omgång är nu slut och nya brev skickas ut kring midsommar. Första 

dragningen är i augusti. Margareta håller styrelsen informerad om lotteriläget. 
 
7. Fokus Gemenskap, vad gör vi? 

 
Öppetspår vasaloppet. 
Uppföljning av Framtidsdagarna till hösten. 
”Trastdag” med löpning, cykel mm? 

 
8. Nästa möte: Den 18/8 kl.18.30 i Finnesbostugan. 

 
 
 

     
Vid protokollet 
 
Jeanette Sigenstam 
 
 
 
 


